
Protokół Nr VIII/XXXVII/2022 

z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 16 lutego 2022r. 

Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. Według 

listy obecności w sesji uczestniczyło 13 radnych na ustawowy stan 15 radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, Sekretarz Gminy 

Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Maria Sumka, Danuta Pawłucka, Jerzy Opala, Michał Jamrozy, 

Mieczysław Dunik.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stubnie Pan Daniel Zielenkiewicz, Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Kalnikowie Pan Stanisław Kalawski. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stubno, 

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

-   w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Gminie Stubno na lata 2021-2027 (załącznik do uchwały znajduje się 

na stronie internetowej Gminy), 

- w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na lata 2022-2030, 

-  w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia tego handlu, 

-  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Stubno na lata  2021 – 2025,    



-  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

-  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

-  w sprawie zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania 

ponadgminnego. 

 

     7. Sprawozdanie Wójta Gminy Stubno z realizacji Programu Współpracy 

Gminy Stubno z Organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie w 2021r. 

     8. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

     9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXXVII Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXXVII Sesji.  

Pan Wójt zwrócił się z prośbą aby do porządku obrad włączyć jeszcze jeden 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Przemyskiego na zadania na drogach powiatowych na terenie 

Gminy Stubno. Radni uwag nie mieli. Porządek obrad po zmianach został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokół z obrad XXXVI  sesji został wyłożony przed sesją do wglądu radnych  

i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołu radni nie zgłosili. Protokół 

w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

 



Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6  Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stubno. Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. Zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Stubno dokonuje się w związku z dostosowaniem 

wysokości dochodów i wydatków do wielkości wynikających z wprowadzonych 

zmian do budżetu gminy na 2022 rok. Nagroda w konkursie „ Rosnąca 

odporność” w wysokości 1 000 000,00zł na realizację inwestycji: przebudowa 

zabytkowego dworu w Stubnie oraz na budowę boiska przy Szkole 

Podstawowej w Stubnie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach budżetu wprowadzamy 

zmiany w związku z otrzymaną nagrodą w konkursie „Rosnąca odporność w 

kwocie 1 000 000,00zł., które przeznaczamy na realizację inwestycji: 

przebudowa zabytkowego dworu w Stubnie oraz na budowę boiska przy Szkole 

Podstawowej w Stubnie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-   w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. W dochodach budżetu gminy 



wprowadzamy wpływy z otrzymanych spadków i darowizn, natomiast  

w wydatkach m.in. zwiększenia: zakup samochodu, zakup usług, zmniejszenia 

na inwestycji budowy boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Stubnie 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Gminie Stubno na lata 2021-2027. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Strategia została opracowana w celu zapewnienia mieszkańcom 

Gminy Stubno warunków do rozwoju, wytyczania kierunków zmian w celu 

wykorzystania potencjału jednostki ludzkiej, wspieranie inicjatyw społecznych 

oraz przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. Strategia jako wieloletni 

dokument programowy jest jednym z podstawowych narzędzi realizacji lokalnej 

polityki społecznej. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

- w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

„Wspólny Rozwój” na lata 2022-2030. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Mając na uwadze przygotowania do nowej perspektywy unijnej na 

lata 2021-2027 zachodzi konieczność opracowania dokumentu strategicznego 

spójnego z dokumentami strategicznymi na poziomie regionalnym i krajowym, 

który zapewni prawidłowe prowadzenie polityki rozwoju. Celem strategii będzie 

umożliwienie wspólnego planowania działań rozwojowych na obszarze 

powiązanych ze sobą funkcjonalnie gmin i powiatów tworzących w przyszłości 

Porozumienie Terytorialne „Wspólny Rozwój”. Aby możliwe było podjęcie 

współdziałania przy opracowaniu Strategii Ponadlokalnej, wymagane jest 

podjęcie przez Radę Gminy przedłożonego projektu uchwały. 



Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz.  

W związku z ustawą o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników, ustalamy miejsce do prowadzenia tego 

handlu na działkach nr 2028/2 i 2028/3 na których znajduje się parking  

w centrum Stubna. Załącznikiem do uchwały jest regulamin określający zasady 

tego handlu. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Przedstawiła stawki ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

strażakom ochotnikom za udział w działaniach ratowniczych oraz szkoleniach 

lub ćwiczeniach. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Stubno na lata  2021 – 2025. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. 

Chcemy złożyć wniosek do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi, który 

trzeba złożyć do 28 lutego br. Możemy dostać dofinansowanie 12000zł. na 



zakup doposażenia kuchni w budynku Remizy w Stubnie. Potrzebna jest zmiana 

zapisów w załączniku do uchwały.    

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta przy jednym głosie wtrzymującym. 

 

-  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy na okres 5 lat zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działki 

usytuowane są w sąsiedztwie zabudowy dzierżawcy oraz Szkoły Podstawowej 

w Kalnikowie. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Projekt 

uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Z wnioskiem o przedłużenie umowy 

dzierżawy na okres 5 lat zwrócił się dotychczasowy dzierżawca. Działka 

stanowi część działki na której jest oczyszczalnia ścieków. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie zawarcia porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania 

ponadgminnego. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. Uchwała pozwoli 

zawrzeć porozumienie z Zarządem Powiatu Przemyskiego na realizację zadania 

ponadgminnego tj. „Promowanie Powiatu Przemyskiego poprzez organizację 

imprezy Bocianiada”. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Przemyskiego na zadania na drogach powiatowych na terenie Gminy Stubno. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz. W uchwale Nr XXXV/207/2021 z 

dnia 20 grudnia 2021r. pkt 4 otrzymuje brzmienie: „budowa mostu na rzece San 

w m-ści Chałupki Dusowskie, pomiędzy DP nr 1820R i 1818R – 58.000,00zł.”. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie odczytała Pani Sekretarz. Znajduje się ono dla wszystkich 

zainteresowanych w biurze rady. 

 

Ad. 8  Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Pan radny Józef Pietruszka zapytał jak wygląda sprawa weryfikacji osób 

zamieszkałych w danej nieruchomości. Pan Wójt wyjaśnił, że na bieżąco takich 

analiz dokonujemy, wzywamy osoby do składania wyjaśnień.  

Pan radny Józef Zwierkowski zapytał o program zakupu komputerów dla dzieci 

byłych pracowników PGR. Pan Wójt wyjaśnił ile dostaliśmy pieniędzy i poddał 

pod wątpliwość jakość tego sprzętu. Koszt jednego zestawu wychodzi około 

2500zł. Na tyle mamy środków.  

 Pan radny Marek Hajduk zapytał o drogi które mają być wykonane w ramach 

programu „Polski Ład”. Czy został już ogłoszony przetarg. Zapytał również czy 

w ramach projektowania chodnika z miejscowości Stubno do miejscowości 



Stubienko został również uwzględniony odcinek chodnika w Stubnie od drogi 

na osiedle w Stubnie w kierunku szkoły. Pan Wójt poinformował, że trwa 

przygotowywanie dokumentacji na drogi. Chcemy ogłosić przetarg do 15 marca 

br. Został już ogłoszony przetarg na dworek w Stubnie.   

Napisaliśmy pismo do Wód Polskich w sprawie rowu w Hruszowicach. Został 

wyznaczony pracownik tej instytucji do współpracy z gminą.  W najbliższym 

czasie chcemy zorganizować spotkanie w tej sprawie. 

Przeszedł projekt „Zielona Energia” na panele fotowoltaiczne i pompy ciepła. 

67 osób z gminy zakwalifikowanych do projektu. Projekt parasolowy z gminą 

Żurawica i Przemyśl. Do końca marca musimy podpisać umowy.  

Ustawa o strażach pożarnych. Dodatki do emerytury dla byłych strażaków. 

Przygotowujemy dokumentację, aby pomóc naszym byłym strażakom  

w napisaniu wniosków. Będą mogli otrzymać dodatki w wysokości 200zł.  

Strażacy brali udział w przeszukiwaniu lasu. Znaleziono jeszcze kilka 

padniętych dzików. Został opryskany też teren wzdłuż pasa granicznego. 

Pan sołtys wsi Stubienko zwrócił się z prośbą o zagospodarowanie budynku po 

przedszkolu. Może warto byłoby zorganizować tam coś dla osób starszych. 

Najpierw rozliczmy się z dotychczasowym dzierżawcą. Jesteśmy na etapie 

rozliczenia się z Panią Dyrektor Przedszkola. 

Prośba o zakup kosiarki samojezdnej do koszenia placów gminnych.  

Pan radny Bogdan Noga zapytał o możliwość przyjęcia uchodźców. Na razie 

nikt do nas się nie zgłaszał w tej sprawie. 

Radna Ryszarda Olech zapytała co robić ze starymi oknami. Trzeba będzie 

dodatkowo za to zapłacić. Firma wymieniająca okna powinna zabrać stare okna.  

Pan radny Władysław Styczyński zapytał na jakim etapie jest inwestycja ścieżki 

pieszo-rowerowej pomiędzy miejscowościami Stubno – Stubienko. Nie ma 

jeszcze ogłoszonego przetargu. Gmina zabezpieczyła środki po swojej stronie. 

Natomiast dalszy etap leży po stronie Starostwa Powiatowego w Przemyślu. Pan 

radny zwrócił się z prośbą aby rozmawiać z właścicielami gruntów 



przylegających do drogo powiatowej aby wykonać jak najmniej zjazdów do 

gruntów rolnych aby ta ścieżka spełniała swoją rolę.  

Pan Wójt obiecał, że zorganizujemy spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych i omówimy wszystkie sprawy związane z zadaniami na drogach 

powiatowych na terenie Gminy Stubno.  

Jest szansa zorganizować punkt ratownictwa medycznego w byłem Ośrodku 

Zdrowia w Stubnie. Musimy jeszcze przygotować pomieszczenia zgodnie  

z zaleceniami Sanepidu. Mamy zgodę Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1200. 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk     Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Tomasz Serafin 


